
2009年5月30日雅思笔试回忆雅思(IELTS)考试 PDF转换可能丢

失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/586/2021_2022_2009_E5_B9_

B45_E6_9C_c7_586784.htm 听力 Version 09136 section1 电话资

费套餐=V070109S1 section2 垃圾回收=V08146S2 section3 course

and assessment section4 chimpanzee的行为研究 A类阅读 第一篇 

大概城市交通吧 第二篇 香味和记忆 最近怎么考这么多这个题

目 前段时间貌似考过 第三篇 plain english 判断 summary 阅读

貌似不难 A类写作 task1 比较5个国家的男女高学位比例人数 

此主题相关图片如下： task2 fossil fuels are the main sources in

many contry, but in some countries the use of alternative sources of

energy are encougaged. is it a positive or negetive development G类

写作 task 1 interest in a postion in a care centre for old people, write

a letter about why you interested, what are those skills you have and

how and when can you start to work task 2 some people say that

there will be less international travel in the future. What do you

think? 相关链接：1月雅思考试网友机经汇总月刊 百考试题特

别推荐雅思新手入门指导 各国高校认可雅思考试成绩名单及

分数要求 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详

细请访问 www.100test.com 


